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Abstract (en)
The valve has an ignition device comprising an actuation shaft, which is rotatable for fixing an opening cross section of the valve around
a longitudinal axis. The shaft is adjustable for operation of the ignition device in an axial direction. A groove is inserted into the shaft in a
circumferential direction. The ignition device comprises an adjusting element adjusting ignition condition. The adjusting element is formed with a
retaining opening for accomplishing the shaft. A lock nose (3201) is movable relative to a base body (320) of the adjusting element.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Gasventil mit Zündvorrichtung umfassend eine Betätigungswelle (30), die zum Festlegen eines Öffnungsquerschnitts
des Gasventils (1) um eine Längsachse (300) drehbar ist, zum Betätigen der Zündvorrichtung in axialer Richtung verschiebbar ist und in der
in Umfangsrichtung zumindest eine Nut (302) eingebracht ist. Das Gasventil (1) ist dadurch gekennzeichnet, dass die Zündvorrichtung ein
Einstellelement (32) zum Einstellen eines Zündzustandes umfasst und das Einstellelement (32) eine Aufnahmeöffnung (3210) zum Durchführen der
Betätigungswelle (30) und mindestens eine relativ zu dem Grundkörper (320) des Einstellelementes (32) bewegliche Rastnase (3201) aufweist.
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